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- Šta god odgovorna i nadležna lica misle a bilo bi pametno za rešavanje ovog problema - ja
podržavam. Ne znam šta bi bilo najbolje rešenjee ali smatram da ih svakako treba što pre
ukloniti. Da li će to biti neki azil ovde kod nas ili u Pančevu, nevažno je...  
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